
Styremøte Sortland b.k. 22.03.17: 

 

Sted:  Parkveien 6A 
Møtestart: kl. 1900 
Møteslutt: kl. 2045 
Tilstede: Audun Aanes, Tommy Elde og Brynjar Berntsen 
Fravær:  Viggo Adreassen, John Hansen, Tord Enevoldsen ( gitt beskjed om fravær) 
 
 
SAK 1/17: KRETSTING DEN 31.MARS KL. 1900 – KANTINA XL-BYGG: 
  Klubben har anledning til å stille med 3 representanter. 
  Valgt til å delta: Audun Aanes, Tommy Elde og Brynjar Berntsen. 
  Klubben har ingen forslag som ønskes fremmet, men ønsker litt info om 
   hvilke statutter som gjelder for støtte fra kretsens avsettinger til opplæring. 
  Når det gjelder turneringer som vi tar ansvar for kommende sesong nevnes: 
  Julebukken, KM par, Påskekyllingen. 
 
Vedtak: Enstemmig. 
 
 
SAK 2/17: HVORDAN FORHOLDE SEG TIL POENGGIVING VED ”IKKE – FRAMMØTE” PÅ 
  KLUBBENS  TURNERINGER/KLUBBKVELDER: 
  Det fremmes forslag om at ”ikke – frammøte” honoreres med 45% av middels. 
  På turneringer som går over mer enn 5 kvelder kan – i tillegg - dårligste resultat 
  strykes. 

Hvis en spiller i et parforhold mangler makker, og denne skaffer seg vikar, så 
beholdes oppnådd score. Resultatet kan med andre ord ikke bli mindre enn 45%. 

  Settes i praksis fra høst 2017. 
 
Vedtak: Enstemmig. 
 
 
SAK 3/17: FRAMMØTE PÅ SPILLEKVELDENE HITTIL I ÅR: 
  Statistikken viser følgende: 
  Januar :  - 16 spillere 
  Februar: - 12 spillere 
  Mars:  - 14 spillere ( per 21/3) 
  Til sammen: - 42 spillere. 
 
  Resultatet tatt til etterretning. 
 
 
SAK 4/17: KM PAR ARRANGERES 1. APRIL: 
  I følge enighet på årsmøte, har Viggo sagt seg villig til å ta ansvar for kjøkken. 
  Ta kontakt så blir vi enige om innkjøp. 
  Innkjøp av matvarer m.m. blir foretatt av leder. 

Vi går ut fra at Viggo har tenkt gjennom hvilket varmt måltid som kan tilbys 
deltakerne – også annet mattilbud? 



John har sagt seg villig til å ta ansvar for regnskap og resultatservice. 
Tommy setter opp turneringa. 
( Etter at kretstinget er slutt - den 31.03. - ”rigger” vi lokalet slik at alt er på plass 
allerede fredag kveld. Dette gjøres av de som er tilstede på tinget.) 
 
I og med at kretsens leder er på plass, går vi ut fra at han tar seg av 
premieutdelingen. 
Vi ordner med en person til å ta imot startkontingent. 

 
SAK 5/17: ØKONIMISK OVERSIKT V/TOMMY: 
  Tommy framla resultat og balanse for januar og februar. 
  Da vi er tidlig på året, er det vanskelig å ha noen bestemt mening om hvordan vi vil 
  havne i forhold til budsjett. Vi har nå to forestående arrangement som -  
  forhåpentligvis - vil gi gode inntekter til klubben. Likeledes jobbes det med å få våre   
  sponsorer til å forlegne inngåtte avtaler. 
   Dette til tross, så ligger vi på ”pluss sida” i forhold til budsjett. 
 
  Resultatet tatt til etterretning. 
 
 
SAK 6/17: RAPPORT VEDR. BRIDGEKURS V/VIGGO: 
  Per telefon kunne Viggo opplyse at de fortsatt kjører nybegynnerkurs. Kurset vil    
  kjøres fram til påske. Kan forvente at 4 – 6 deltakere vil komme i klubben når vi etter 
  påske starter turneringa ”Rekrutten” – som går over 3 kvelder. 
  Sist helg arrangerte Viggo spillekveld med lagkamp på hytta for de som er med på 
  nybegynnerkurs. Vellykket! 
 
  Tatt til etterretning. 
 
 
SAK 7/17: STATUTTER VEDR. PREMIERING. JFR. FORSLAG FREMMET PÅ ÅRSMØTE: 
  I og med at vi var få til stede på møte, ble vi enige om å utsette denne sak til neste
   møte. Det vil være greit at vi er så mange som mulig tilstede når denne sak tas opp. 
 
Vedtak: Enighet om utsettelse. 
 
 
SAK 8/17: EVENTUELT: 
  Audun kom inn på det praktiske med ”makker – garanti”. Dette var et aktuelt tema 
  som vi må behandle i et samlet styre og ev. utarbeide praktiske retningslinjer for slik 
  gjennomføring. Dette vil i så fall være en sak som kan fremmes til årsmøte i 2018. 
 
Vedtak: Enighet om at dette diskuteres i styre for ev. fremlegging på årsmøte. 
 
   
 
Sortland, den 23.mars 2017. 
 
 
Brynjar Berntsen. 
ref. 

 



 
   


